
BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA 15 DE DICIEMBRE DE 2022
POR LA COMISIÓN DE SEGUIMIENTO DEL CUMPLIMIENTO DE LOS ACUERDOS

PLENARIOS APROBADOS

En la Villa de Calvià, Comunidad Autónoma de las Illes Balears, siendo las trece horas
del día quince de diciembre de 2022, previa convocatoria en forma, se reúnen en la Sala de
Gerencia los que a continuación se relacionan, bajo la presidencia de la Tenienta de Alcalde Dª.
Natividad Francés Gárate con la asistencia del Secretario accidental D. Juan Castañer
Alemany, al objeto de celebrar sesión de la Comisión de seguimiento de los acuerdos.

ASISTENTES:

Presidenta: Dª Natividad Francés Gárate

Vocales: D. Marcos Pecos Quintans
Dª Silvia Cuadrillero Santos
D. Rafel Sedano Porcel
Dª Consuelo Fernández Manley
D. José Antonio Fernández Ballesta

Secretario acctal.: D. Juan Castañer Alemany

Excusa su asistencia la Sra. Catalá Ribó.

1. Lectura i aprovació de l’acta corresponent a la sessió de 5 de juliol de 2022.

Dada cuenta del borrador del acta anteriormente citada, la Comisión, por unanimidad
de los miembros presentes, acuerda su aprobación.

2. Seguiment de les mocions aprovades en el transcurs de la present legislatura.

- Moció presentada pel grup municipal del Partit Popular per la reparació urgent dels
despreniments existents en diferents mirador s i carrers   del municipi de Calvià
aprobada en el pleno municipal de dia 30 de  juliol de 2022. 

En relació a la moció aprovada en ple i relativa a la reparació urgent dels despreniments
existents s´han fet les següents actuacions. 
1.- S'han realitzat actuacions en espais municipals ,com al despreniment del carrer via de la
creu de Santa Ponça. 
2. Respecte a espais privats, s'han iniciat els tràmits per instar als propietaris perquè reparin
els despreniments o bé, s´actuarà subsidiàriament en cas de  no respondre.

- Moció presentada pel grups municipals PSIB-PSOE, Podemos- Mes per Calvià, el Grup
Mixt i la regidora no adscrita. Proposta de Declaració institucional Ciutats per la vida-
Ciutats contra la pena de mort, aprovada per ple 24 de novembre de 2022 . 

En compliment per part de Comunicacions de la moció presentada el passat ple del dia 24,
adjunto dues imatges de les xarxes socials i els enllaços a les dues publicacions: 
Instagram: https://www.instagram.com/p/Clk2-yyopZ0/?igshid=MDJmNzVkMjY= 
Facebook: https://m.facebook.com/story.php? 
story_fbid=pfbid06BPK8ocMgmvRJLBTWvUVFBqxNKu6GmwYL9r8kKEBeXJ27pR5KWQt
fTWVB55ZidUtl&id=100064704810769 

- Moció presentada pel grup municipal Podemos-Més per Calvià amb   motiu d el Dia
Internacional de l’Orgull LGTBI, aprovada en sessió plenària municipal de dia 30 de juny
de 2022. 



S'han realitzat les següents iniciatives:  

• Commemoració del Dia de l'orgull LGTB a l'entrada de l'Ajuntament, amb la lectura d'un
manifest. 
• Col·locació de la bandera LGTBI a la façana de l'Ajuntament. 
• Conscienciació a través de les xarxes dels dies commemoratius específics, tal i com el Dia de
la visibilitat lèsbica (26 d'abril) 
• Sensibilització amb el jovent a través d'activitats i elaboració del manifest per a l'acte
institucional. 

- Moción presentada por el grupo municipal Vox Calvià para la mejora de la seguridad de
la avenida Palma y carretera Calvià Es Capdella aprobada en el pleno municipal de dia 30
de noviembre de 2022.

Las avenidas des Capdellà y de Palma actúan como travesías urbanas y sus aceras cuentan
con diversos obstáculos, tales como vegetación y mobiliario urbano, que reducen el ancho
efectivo de la infraestructura peatonal. Mejorar la permeabilidad entre ambos márgenes es
prioritario, no solo para mejorar la movilidad peatonal, también para garantizar la seguridad de
vecinos y reducir el riesgo de accidentes. Una de las últimas actuaciones del núcleo es la
semipeatonalización en el carrer Major, un itinerario peatonal compartido (no exclusivo) en el
tramo entre la calle Batle Jaume Martorell y la plaza de la Vila. 
Cuestiones todas ellas, plasmadas en el PMUSI que actualmente se encuentra en fase de
aprobación por parte del Consell Insular de Mallorca que por otro lado ostenta las
competencias de ambos viales. 
La petición ya se ha trasladado al CIM de forma particularizada.

- Moció presentada pel grup municipal del Partit Popular per a la instal.lació de fonts
d´aigua als poliesportius i instal.lacions  esportives de Calvià aprovada en el ple
municipal de dia 28 juny 2022. 

Està previst que durant l'any 2023 i mitjançant la partida pressupostària 17100 6110004 Parcs i
Jardins Renovació fonts passeig Calvià. s'inicii gradualment la instal·lació de fonts als
poliesportius i instal·lacions esportives, prioritzant les instal·lacions amb més afluència
d'usuaris. 
Aquestes fonts comptaran amb un sistema de filtratge similar als dispositius domèstics per
millorar el sabor. i estan especialment pensades per omplir ampolles i cantimplores
reutilitzables així mateix disposaran de surtidor independent per a mascotes

- Proposta de Declaració institucional amb motiu del Dia internacional  de l’eliminació de
la violència contra la dona. Moció presentada pel  grups municipals PSIB-PSOE,
Podemos-Mes per Calvià, el Grup Mixt i la regidora no adscrita, aprovada en sessió
plenària municipal de dia 24  de novembre de 2022 
S'han realitzat les següents iniciatives:  

• Commemoració del Dia internacional de l’eliminació de la violència contra la dona als tres
Instituts d'Educació Secundària de Calvià amb la presència del batle i membres de l'equip de
govern. 
• Conscienciació a través de la campanya “Això és violència sexual” mitjançant banderoles, les
xarxes i Ràdio Calvià. 
• Sensibilització amb el jovent a través de l'activitat l'Estenedor a Es generador i al CUC 
• Col·laboració amb els centres educatius en l'elaboració d'una activitat sobre violència
estètica. 
• Impartició de tallers a CEIPS i IES sobre Coeducació i Educació afectiva i sexual.  
 • Acte de cada primer dimarts de mes amb un CEIP i la seva comunitat educativa per rebutjar
la violència masclista i recordar les dones



3. Precs i preguntes.

La Sra. Fernández Manley pregunta si se hizo algún traslado de la moción o alguna
acción en relación a la moción relativa a la instalación de una área de autocaravanas (pleno de
28 de abril de 2.022).

4. Assumptes d’urgència

No hubo.

Se acuerda que la próxima sesión se celebre el 21 de abril de 2023.

Y no habiendo más asuntos que tratar, siendo las trece horas y doce minutos del día de
la fecha, se levanta la sesión, de la que se extiende la presente acta y de la que yo, como
Secretario, certifico.

LA PRESIDENTA, EL  SECRETARIO ACCTAL.,


